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Abstract (en)
The present invention relates to a circuit breaker comprising a lug (17) connected to a bimetal (1) whose inclination is adjustable. One end of the
bimetal is embedded in an insulating spindle (2) parallel to the plane of the bimetal (1), the rotational position of this spindle being adjustable by a
screw (5) parallel to the spindle comprising a conical end coming to bear upon a lever (4) integral with the spindle (2) and perpendicular to the latter.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un disjoncteur comprenant une cosse (17) reliée à une bilame (1) dont l'inclinaison est réglable. Une extrémité de
la bilame est encastrée dans un axe isolant (2) parallèle au plan de la bilame (1), la position en rotation de cet axe étant réglable par une vis (5)
parallèle à l'axe comprenant un bout conique venant s'appuyer sur un levier (4) solidaire de l'axe (2) et perpendiculaire à celui-ci. <IMAGE>
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